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Dotyczy: Poprawy warunków ruchu i parkowania na ulicy Romera.
                Przy zaledwie 300 metrowej ulicy Romera znajduje  się ponad 
600 mieszkań i relatywnie do tego ogromna ilość  samochodów, które 
zastawiają  jedną stronę ulicy prostopadle, drugą równolegle i praktycznie 
ruch  się blokuje, a  wtedy tylko teoretycznie jest to ulica dwukierunkowa, 
a wóz strażacki lub karetka nie ma szans by nią przejechać.
Ulica skręca za budynkiem Romera 11 w lewo i kończy się ślepo, choć 
mieszkańcy często korzystają z niepublicznego ciągu pieszo-jezdnego 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Kolejarz” by dojechać do ulicy Dmowskiego.
Kiedyś ta ulica łączyła się od tego krótkiego odcinka pomiędzy budynkami
Romera 11 i Dmowskiego 6 wzdłuż granicy posesji Continental Goebel 
i SM  Kolejarz aż do ulicy Szczecińskiej, gdzie jest aktualnie 
skrzyżowanie z regulacją świetlną, obecnie tylko jako wjazd do 
Mediaekspert i Continental Goebel. Kiedyś więc ulica Romera łączyła się 
z ulicą Szczecińską, a dziś praktycznie jedyną przeszkodą by to 
przywrócić jest namiot sprzedaży rowerów, nie wnikając w tytuły 
własności, ale chyba to jest do dogadania i odtworzenia niewielkim 
nakładem środków.
Po wybudowaniu ringu i tego połączenia można by zmienić tą ulicę na 
jednokierunkową, jadąc od Miasta jako prawoskręt z ulicy Szczecińskiej 
w Romera i wyjazd też jako prawoskręt w ulicę 11 Listopada.
Powyższe upłynni ruch na tej ulicy i stworzy możliwość swobodnego, 
legalnego parkowania po obu stronach ulicy Romera.
W przeciwnym przypadku po wybudowaniu ringu, ta ulica jako ślepa 
i mająca tylko prawoskret w 11 Listopada całkowicie  się zablokuje.
              Proszę o szybkie zbadanie powyższej sytuacji oraz  spraw 
własnościowych na byłym łączniku wzdłuż granicy Continental Goebel, 
a jeżeli w części jest to teren spółdzielni, postaram  się załatwić 
przeniesienie własności bezkosztowo.
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